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Protokół  Nr IV/2019 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 31 stycznia 2019 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 9.07, a zakończyła  

o godz. 12.15. 

 

Ad. I. Godz. 9.07 

 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 9.09 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

W związku  z brakiem uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy poddał 

go pod głosowanie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za”. 

Podczas głosowania nieobecny był Radny Jacek Pamuła. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 28.12.2018r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr II/8/2018 w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowy

mi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2019 rok; 

2) połączenia jednostek organizacyjnych: Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Radomyślu nad Sanem oraz Dziennego Domu „Senior +”  

w Pniowie oraz nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Radomyślu nad Sanem;   

3) zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem, 



4) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności; 

5) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu; 

6) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu; 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu; 

8) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stalowa Wola na realizację 

zadania publicznego w 2019 roku; 

9) zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2019 r.; 

10)  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 

rok; 

11) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad 

Sanem; 

12)  uchwały budżetowej na rok 2019. 

      VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 VII.    Zakończenie IV sesji Rady Gminy. 

Ad. III. Godz. 9.13 

                    

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół   

z sesji Rady Gminy z dnia 28.12.2018r. znajduje się zwyczajowo do wglądu  

w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy mailowe radnym, którzy 

wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 28.12.2018r. został przyjęty bez odczytywania  

w głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 9.15 

 

Wójt Gminy Radomyśl nad Sanem odniósł się do wniosków zgłoszonych na ostatniej 

sesji Rady Gminy. 

 

Odnosząc się do wniosku radnego Rafała Czajkowskiego dotyczącego nadania nazw 

ulic w miejscowości Musików, Wójt Gminy poinformował, iż do tej pory wybrano 

cztery największe sołectwa do wprowadzenia nazw ulic, a w pozostałych sołectwach 

nazewnictwo będzie systematycznie wprowadzane w późniejszym terminie gdyż wiąże 

się to z dużymi kosztami. Ponadto mieszkańcy na Zebraniu Wiejskim muszą wyrazić 

wolę, aby w danej miejscowości wprowadzić nazwy ulic. Przykładem może być 

sołectwo Antoniów gdzie mieszkańcy na Zebraniu Wiejskim zadecydowali, że nie chcą 

wprowadzenia nazw ulic w swojej miejscowości.  

http://www.radomysl.pl/


Odnosząc się do wniosku radnej Justyny Szwedo o założenie drugiej lampy na słupie 

43/1 w Woli Rzeczyckiej, Wójt Gminy poinformował, że wniosek zostanie 

zrealizowany po ustaleniu budżetu na 2019 rok.  

 

Odpowiadając na wniosek radnego Jacka Pamuły o ujęcie w budżecie Gminy na 2019 

rok środków na wykonanie projektu oraz przygotowanie lokalizacji Remizy OSP w 

Rzeczycy Okrągłej, Wójt Gminy stwierdził, że uzgodniono z Naczelnikiem OSP 

projektowaną lokalizację siedziby OSP przy drodze gminnej biegnącej od drogi 

wojewódzkiej (stacja paliw) w kierunku skrzyżowania z drogą gminną Rzeczyca 

Okrągła – Kępa Rzeczycka. Rozpoczęte zostały prace związane  

z wydaniem decyzji o realizacji inwestycji celu publicznego i opracowaniem projektu 

technicznego wraz z pozwoleniem na budowę.  

Głos zabrał radny Sylwester Polanowski, który wspomniał, że złożył wniosek w sprawie 

remontu drogi położonej na działce gminnej nr ewid. 859 i prosi o odpowiedź w tej 

sprawie. Przypomniał także, że sołectwo Nowiny sprzedało działki na rzecz Plantacji 

Żurawiny i zgodnie z uchwałą Rady Gminy część zysku ze sprzedaży miała zostać 

przeznaczona na poprawę infrastruktury w Nowinach w 2019 roku. 

Wójt Gminy odnosząc się do wniosku Radnego stwierdził, że sprzedaż 

nieruchomości dla Plantacji Żurawiny nie została jeszcze do końca sfinalizowana. 

Ponadto w budżecie gminy zaplanowane są środki na dodatkowe przydomowe 

oczyszczalnie ścieków w Nowinach, bez dofinansowania ze środków 

zewnętrznych, finansowanie tylko ze środków gminy. Wójt poinformował, że 

w/w drogę rzeczywiście leży na działce gminnej, jednak nie jest ona drogą 

gminną, dlatego też inwestycja w tej chwili nie jest możliwa, ponieważ najpierw 

należy uregulować stan prawny wspomnianej drogi. Wspomniał również, że 

drogę podnieść można za pomocą tłucznia, zakupionego z funduszu sołeckiego, 

jak robi się to w sąsiednich miejscowościach.  
 

Ad. V. Godz. 9.26 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Julian Geneja odczytał protokół  

z ostatniego posiedzenia komisji odbytego 11 stycznia 2019 roku. 

 

Ad. VI/1. Godz. 9.33 

 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok przedstawił 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/30/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 



Ad. VI/2. Godz. 9.34 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie połączenia jednostek organizacyjnych: 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomyślu nad Sanem oraz Dziennego 

Domu „Senior+” w Pniowie oraz nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Radomyślu nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto -15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/31/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/3. Godz. 9.36 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/32/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/4. Godz. 9.40 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Zaproponowane przez Wójta Gminy stawki przedstawiła Kierownik Referatu Podatków 

i Opłat Danuta Chamera.  

Komisje Stałe na swoich posiedzeniach zaproponowały zmiany w stawkach 

proponowanych przez Wójta Gminy. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaproponowała zmianę w punkcie: Stawka 

za pojemniki o pojemności 1100 litrów, w których odpady zbierane są nieselektywnie. 

Radni zaproponowali pozostawienie kwoty 100,00 zł bez podwyżki. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała zmiany w punkcie: 

Stawka za odpady zbierane selektywnie w gospodarstwie domowym zamieszkanym 

przez 3 osoby i więcej - Radni zaproponowali podwyżkę na kwotę 25,00 zł oraz  

w punkcie: Stawka za pojemniki o pojemności 1100 litrów, w których odpady zbierane 

są nieselektywnie - Radni zaproponowali pozostawienie kwoty 100,00 zł bez podwyżki. 

Komisja Rewizyjna zaproponowała zmianę w punkcie: Stawka za pojemniki  

o pojemności 1100 litrów, w których odpady zbierane są nieselektywnie. Radni 

zaproponowali pozostawienie kwoty 100,00 zł bez podwyżki. 

 

W zestawieniu propozycji stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zaproponowanych przez Wójta Gminy Radni przyjęli następujące stawki: 

 



a) Stawka za odpady zbierane selektywnie w gospodarstwie domowym:  

 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 10,00 zł – 14 głosów „za”.  

Podczas głosowania nieobecny był Radny Jacek Pamuła. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 20,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 20,00 zł – 14 głosów „za”.  

Podczas głosowania nieobecny był Radny Jacek Pamuła. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby i więcej 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 28,00 zł.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała stawkę 25,00 zł. 

Za stawką 28,00 zł głosowało 6 radnych. 

Za stawką 25,00 zł głosowało 8 radnych. 

Przyjęto stawkę 25,00 zł. 

Podczas głosowania nieobecny był Radny Jacek Pamuła. 

 

b) Stawka za odpady zbierane nieselektywnie w gospodarstwie domowym:  

 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował stawkę25,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 25,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 32,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 32,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby i więcej 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 40,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 40,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

c) Stawka za pojemniki, w których odpady zbierane są selektywnie:  

 

-pkt.1- o pojemności 120 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 25,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 25,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 



-pkt.2- o pojemności 240 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 40,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 40,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

-pkt.3- o pojemności 1100 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 90,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 90,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

d) Stawka za pojemniki, w których odpady zbierane są nieselektywnie:  

 

-pkt.1- o pojemności 120 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 40,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 40,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

-pkt.2- o pojemności 240 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 55,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu przyjęto stawkę 55,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

-pkt.3- o pojemności 1100 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 105,00 zł.  

Komisje Stałe zaproponowały stawkę 100,00 zł. 

Za stawką 105,00 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 100,00 zł głosowało 15 radnych. 

Przyjęto stawkę 100,00 zł – 15 głosów „za” jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/33/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/5. Godz. 9.59 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  

Projekt uchwały dotyczy budowy chodnika dla pieszych wraz z niezbędną 

infrastrukturą, budowlami i urządzeniami budowlanymi w miejscowości Radomyśl nad 

Sanem. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/34/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 



Ad. VI/6. Godz. 10.02 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Projekt uchwały dotyczy budowy chodnika dla pieszych wraz z niezbędną 

infrastrukturą, budowlami i urządzeniami budowlanymi w miejscowości Chwałowice. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/35/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/7. Godz. 10.04 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/36/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/8. Godz. 10.07 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stalowa 

Wola na realizację zadania publicznego w 2019 r. przedstawiła Zastępca Wójta Gminy 

Izabela Szałaj.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała IV/37/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji i realizowano kolejne punkty porządku 

obrad. 
 

Ad. VI/9. Godz. 10.29 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. przedstawił 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Dariusz 

Smolarek.  



Radna Marzena Garbacz zaapelowała, aby określić dokładne kryteria możliwości 

ubiegania się różnych placówek oraz organizacji o dofinansowanie z funduszu Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Radna Justyna Szwedo zgłosiła wniosek o zwiększenie diet dla wszystkich członków 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o kwotę 10,00 zł. 

Wniosek zostanie przedstawiony podczas zebrania Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 12 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”,  

1 głos „wstrzymujący”.  

Uchwała IV/38/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/10. Godz. 10.33 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. przedstawił Przewodniczący Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Dariusz Smolarek.  

 

Radna Marzena Garbacz zgłosiła wniosek, aby w punkcie 3. Plan wydatków na 

realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii – 2019 r., z podpunktu 11 

odjąć kwotę 1 000,00 zł i przeznaczyć ją na Przegląd Szkolnych Zespołów Teatralnych 

Szkół im. Jana Pawła II, który odbywa się w Publicznej Szkole Podstawowej w Woli 

Rzeczyckiej. Zaproponowała przeniesienie tej kwoty do podpunktu 6. w punkcie IV. 

Plan wydatków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych – 2019 r., w uchwale w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. 

Propozycję Radnej Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie. 

W głosowaniu wniosek został odrzucony -  2 głosy „za”, 6 głosów „przeciw”, 7 głosów 

„wstrzymujących”. 

 

Radna Justyna Szwedo zgłosiła wniosek, aby w punkcie 3. Plan wydatków na realizację 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii – 2019 r., z podpunktu 12 odjąć 

kwotę 600,00 zł i przenieść ją do podpunktu 8. Dofinansowanie działalności formacji 

tanecznych „Akir, Promyk i Eldorado” i zwiększyć kwotę dofinansowania z 1 600,00 zł 

na 2 200,00 zł.  

Propozycję Radnej Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie. 

W głosowaniu wniosek został odrzucony -  3 głosy „za”, 5 głosów „przeciw”, 7 głosów 

„wstrzymujących”. 

 

Radny Powiatu Stalowowolskiego Marek Pater wnosi, aby uporządkować  

i sprecyzować Plany Wydatków obu programów oraz ściśle określić cele i zadania 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Ponadto ustalić dokładne 

kryteria możliwości ubiegania się różnych placówek o dofinansowanie z funduszu 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz o przeznaczenie 

większych środków na profilaktykę i realizację programu w szkołach.  



 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 12 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”. 

Uchwała IV/39/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/11. Godz. 11.08 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała IV/40/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VI/12. Godz. 11.14 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2019 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. Głos zabrał także Wójt Gminy, który pokrótce 

przedstawił plan realizacji inwestycji w Gminie Radomyśl nad Sanem w 2019 roku. 

 

Głos zabrał Sołtys sołectwa Żabno Bolesław Puka i skierował do Wójta Gminy pytanie  

o dofinansowanie remontu drogi gminnej prowadzącej do Starej Mleczarni. Wójt 

Gminy wyjaśnił, że sprawę remontu drogi chce rozstrzygnąć kompleksowo, czyli 

zaprojektować i wykonać, jednak to wiąże się z dużymi kosztami i na razie musi zostać 

odłożone w czasie.  

Sołtys Bolesław Puka zapytał także o plany wykonania kanalizacji w miejscowości 

Żabno. Wójt Gminy poinformował, że Gmina starała się o środki z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego, ale jesteśmy obecnie na liście 

rezerwowej, a Gmina nie pokryje tak dużej i kosztownej inwestycji z własnych środków. 

Ponadto najważniejszą sprawą jest ilość mieszkańców, którzy zadeklarują podłączenie 

do planowanej sieci kanalizacyjnej i określenie czy taka inwestycja w ogóle będzie 

opłacalna, ponieważ koszty utrzymania sieci kanalizacyjnej są ogromne. Dlatego 

konieczne jest poruszenie tego tematu na Zebraniu Wiejskim mieszkańców sołectwa  

i określenie ilości osób zainteresowanych podłączeniem do sieci kanalizacyjnej.  

 

Nie zgłoszono więcej uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała IV/41/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. VII. Godz. 12.03 

Radny Stanisław Rybak poparł wniosek Radnego Powiatu Stalowowolskiego Marka 

Patera i także wniósł o uporządkowanie i sprecyzowanie Planów Wydatków obu 

programów oraz ścisłe określenie celów i zadań Gminnej Komisji Rozwiązywania 



Problemów Alkoholowych. Ponadto wnosi o ustalenie dokładnych kryteriów 

możliwości ubiegania się różnych placówek o dofinansowanie z funduszu Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  
 

Radna Marzena Garbacz zgłosiła wniosek, aby Komisje Oświaty i Spraw Społecznych 

odbywały się w godzinach popołudniowych, gdyż jako członek tejże Komisji ze 

względu na wykonywany zawód, nie może brać udziału w posiedzeniach gdy te 

odbywają się przed południem.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych - Radna Justyna Szwedo 

odnosząc się do wniosku Radnej Marzeny Garbacz poinformowała, że bierze pod uwagę 

zawody wykonywane przez wszystkich członków Komisji i stara się układać plan 

posiedzeń tak, aby nie kolidował z ich obowiązkami zawodowymi. Niemniej jednak 

będzie mieć na uwadze zgłoszony wniosek przy ustalaniu kolejnych posiedzeń.  

Radny Rafał Czajkowski  zaproponował do rozpatrzenia Przewodniczącej Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych, aby posiedzenia ustalać we wtorki na godzinę 15.30, 

ponieważ w ten dzień, od 1 lutego 2019 roku, Urząd Gminy pracuje do godziny 17.15.  

 

Radny Rafał Czajkowski poprosił Wójta Gminy o spotkanie w sprawie 

wyremontowanego mostu w Rzeczycy Długiej. Poprosił o wyznaczenie terminu 

spotkania Wójta Gminy z nim, Sołtysem Zofią Stec oraz mieszkańcami Rzeczycy 

Długiej.  

 

Ad. VIII. Godz. 12.15 

Na tym zakończono obrady IV sesji Rady Gminy. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

                                                                               Edward Wermiński 

 

 

Protokołowała: 

 

Anna Majewska 
 


